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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DEL DIA 25 DE SETEMBRE DE 2024 
 

Identificació de la sessió:  
Núm.  PLE2024000012  
Caràcter: Sessió Ordinària 
Data: 25 de setembre de 2024 
Hora d’inici: 19:30 h 
Hora de fi: 20:23 h 
Lloc: Sala de Plens 
https://www.youtube.com/watch?v=MSNIBsGMdRY  
 
 
Compareixen per a celebrar la sessió ordinària de PLE de l’Ajuntament  sota la presidència de 
l’Il·lm. Sr. Alcalde President 
 

 Sr. Daniel Mauriz Vidal, Alcalde-President, Regidor de Governació i Hisenda. Grup Municipal 
JUNTS x SVC- CM.  

 Sra. Carme Jiménez Fernández, 1ª Tinent  d'Alcaldia, Regidora de Cultura, Via pública, 
Administració, Organització i Recursos Humans . Grup Municipal JUNTS x SVC- CM. 

 Sra. Eulàlia Sardà i Bonvehí.  2ª Tinent d’Alcaldia, Regidora de Benestar Social, Gent Gran i 
Medi ambient. Portaveu Grup Municipal JUNTS x SVC- CM.  

 Sra. Esther Milán Sánchez , 3ª Tinent d’Alcaldia, Regidora de Participació ciutadana, Promoció 
Econòmica, Comerç i Turisme i Habitatge. Grup Municipal JUNTS x SVC- CM. 

 Sr. Antoni Calveras Fugaroles 4rt. Tinent d’Alcaldia. Regidor d’Urbanisme i Esports Grup 
Municipal JUNTS x SVC- CM. 

 Sr. Pau Polo i Gubianas , Regidor de Comunicació i Imatge, Joventut, Actes i Festes, Igualtat i 
Ciutadania i TIC. Grup Municipal JUNTS x SVC- CM. 

 Sra. Isabel Molina i Martínez Regidora de Salut, Educació i Mobilitat. Grup Municipal JUNTS x 
SVC- CM. 

 Sr. Jordi Palma i Sánchez. Portaveu Grup Municipal ERC-AM 

 Sra. Sílvia Oliveras i Giralt. Grup Municipal ERC-AM 

 Sra. Laura de Diego i Pintado. Grup Municipal ERC-AM 

 Sr. Jordi Bacardit i Gordo. Portaveu Grup Municipal SV SOU VOSALTRES 

 Sra. Raquel Castro i Arias. Grup Municipal SV SOU VOSALTRES 

 Sra. Isabel Pérez i Estrada. Portaveu Grup Municipal PSC-CP 
 
 
Assisteix com a Secretari Acumulat el Sr. Miquel Colom i Canal  i com a Interventor accidental el Sr. 
Antoni Coll i Giménez 
 
 
Un cop el secretari ha comprovat l’existència del quòrum que cal perquè es pugui iniciar la sessió, 
es comencen a tractar els assumptes inclosos en l’ordre del dia. 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
https://www.youtube.com/watch?v=MSNIBsGMdRY
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Índex ordre del dia 
 

1.- LECTURA I APROVACIÓ, SI PROCEDEIX, DE LA MINUTA DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR ........................ 2 

1.1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DE 14 DE JULIOL 

DE 2024 ............................................................................................................................................................ 2 

1.2.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DEL DIA 31 DE JULIOL DE 2024 ...... 3 

2.- DESPATX D'OFICI ............................................................................................................................................ 3 

3.- ALCALDIA - PRESIDÈNCIA................................................................................................................................ 3 

3.1. PRESA DE POSSESSIÓ DE LA SRA. REGIDORA LAURA DE DIEGO PINTADO ............................................... 3 

4.- DONAR COMPTE DECRETS ............................................................................................................................. 4 

5.- MOCIONS ........................................................................................................................................................ 4 

5.1. MOCIÓ DE SUPORT ALS CANVIS LEGISLATIUS PER COMBATRE LA MULTIREINCIDÈNCIA DELICTIVA 

PRESENTADA PER JUNTS PER SANT VICENÇ. ................................................................................................... 4 

6.- TEMES SOBREVINGUTS ................................................................................................................................ 12 

6.1. MODIFICACIÓ DESIGNACIÓ DE REPRESENTANTS MUNICIPALS EN CONSELLS SECTORIALS DE 

PARTICIPACIÓ CIUTADANA, JUNTES DE COMPENSACIÓ, MANCOMUNITATS, CONSORCIS I ALTRES ENTITATS 

SUPRAMUNICIPALS DE LES QUALS FORMA PART EL MUNICIPI DE SANT VICENÇ DE CASTELLET ................. 12 

6.2. APROVACIÓ DE L’EXPEDIENT DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT PER IMPORT DE 

49.160,93 € CORRESPONENT A LES RELACIONS DE FACTURES: O/2024/225, O/2024/237, O/2024/238 i 

O/2024/239 ................................................................................................................................................... 19 

7.- PRECS I PREGUNTES ..................................................................................................................................... 20 

 

El Sr. Alcalde obre la sessió de Ple ordinari de 25 de setembre de 2024 
 
1.- LECTURA I APROVACIÓ, SI PROCEDEIX, DE LA MINUTA DE L'ACTA DE LA SESSIÓ 

ANTERIOR 

 
1.1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLE DE 

L’AJUNTAMENT DE 14 DE JULIOL DE 2024 

 
Passat aquest punt a votació es aprovat per Unanimitat dels seus assistents 
A favor:  
JUNTS xSVC CM (7) 
ERC-AM (2) 
SV SOU VOSALTRES (2) 
PSC-CP (1) 
 
 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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1.2.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DEL DIA 31 DE 

JULIOL DE 2024 

 
Passat aquest punt a votació es aprovat per Unanimitat dels seus assistents 
A favor: (12) 
JUNTS xSVC CM (7) 
ERC-AM (2) 
 SV SOU VOSALTRES (2) 
PSC-CP (1) 
 
 
2.- DESPATX D'OFICI 

No hi ha hagut intervencions en aquest punt. 
 
 
3.- ALCALDIA - PRESIDÈNCIA 

 
3.1.- Expedient X2024003677 

PRESA DE POSSESSIÓ DE LA SRA. REGIDORA LAURA DE DIEGO PINTADO 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS 

El dia 20 de juny de 2024, mitjançant registre d’entrada E2024008314,  es presenta escrit de 
renúncia al càrrec de regidor per part de la Sra. Adriana Delgado  i Herreros Atès que la Sra. 
Adriana Delgado Herreros, Regidora d’aquest Ajuntament, prengué possessió d’aquest càrrec el 
dia 17 de juny de 2023, amb posterioritat a les darreres eleccions locals celebrades el dia 28 de 
maig de 2023.  

Vist el certificat emès pel Secretari General de la corporació de data 10 de juliol de 2024 que 
consta a l’expedient en el qual es posa de manifest que el Sr. Josep Marti i Cano, amb D.N.I 
39.329.655T de la mateixa formació política a qui correspon substituir a la regidora per ordre de 
prelació de la llista de candidats a les eleccions municipals de data 28 de maig de 2023, renuncia a 
la susdita substitució. 

En data 29 de desembre de 2021, el Ple de la Corporació pren coneixement de la renúncia del Sra. 
regidora Adriana Delgado Herreros 

S’emet credencial, per part de la Junta Electoral Central, en la qual es designa la Sra. Laura de 
Diego Pintado amb DNI 77737910-A regidora de l’Ajuntament de Sant Vicenç de Castellet. 

FONAMENTS DE DRET 

- L'article 182 de la Llei Orgànica 5/1985, de 19 de Juny, del Règim Electoral General.  
- L'article 9 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats 

Locals aprovat per Reial decret 2568/1986, de 26 de novembre.  
- L'article 1 del Reial decret 707/1979, de 5 d'abril, regulador de la fórmula per a presa de 

possessió de càrrecs o funcions públiques.  
- La Instrucció de 10 de juliol de 2003, de la Junta Electoral Central, sobre substitució de 

càrrecs representatius locals.  

Vist quan antecedeix i de conformitat amb el que disposa l’article 9.4 del Reial decret 2568/1986, 
de 26 de novembre es proposa al Ple d’aquest Ajuntament el següent, 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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ACORD 

Acceptar la presa de possessió del càrrec de Regidora d’aquest Ajuntament de la Sra. Laura de 
Diego Pintado, en substitució de la Sra. Adriana Delgado i Herreros. 

En compliment de la legislació vigent i de conformitat amb l’article 1 del Reial Decret 707/1979, de 
5 d’abril, regulador de la fórmula per la pressa de possessió de càrrecs o funcions públiques, el Sr. 
Alcalde passa a preguntar a la Sra. Laura de Diego Pintado: 

“Jureu o prometeu per la vostra consciència i honor complir fidelment les obligacions del càrrec de 
Regidora de l’Ajuntament de Sant Vicenç de Castellet amb lleialtat al Rei, i guardar i fer guardar la 
Constitució, com norma fonamental de l’Estat, i l’Estatut d’Autonomia de Catalunya?” 

Un cop acceptat el jurament o promesa, el Sr. Alcalde expressa a la Sra. Regidora que queda 
possessionada en el citat càrrec i en l’exercici dels seus drets i amb assumpció de les obligacions 
inherents al mateix.  
 
El Ple es dona per assabentat i la Sra. Regidora Laura de Diego Pintado s’incorpora a la sessió 
plenària. 
 
El Sr. Alcalde convida la nova regidora a ocupar el seu escó. 
 
Sr. Daniel Mauriz: 
“En tot cas i tal i com preveu el protocol: si vol fer la lectura del seu jurament o promesa del càrrec.” 
 
Sra. Laura de Diego (ERC): 
“Bon vespre a totes i a tots. 
Si, jo Laura de Diego  Pintado prometo per imperatiu legal, així com treballar i lluitar per la justícia social, els 
drets de totes les persones, sense cap tipus de discriminació per raça, religió o condició sexual. 
Gràcies” 
 
El Sr. Alcalde dóna la benvinguda a la nova regidora d’Esquerra Republicana de Catalunya. 
 
 
 Passat aquest punt es Donar compte. 
 
 
4.- DONAR COMPTE DECRETS (Enllaç Portal Transparència) 

Tot seguit es dóna compte dels decrets, donant-se els assistents per assabentats. 
Del 26/07/2024 (2024LLDC000934)  
Fins el 19/09/2024 (2024LLDC001157) 
 
 
5.- MOCIONS 

5.1.- Expedient X2024004644 

MOCIÓ DE SUPORT ALS CANVIS LEGISLATIUS PER COMBATRE LA MULTIREINCIDÈNCIA 

DELICTIVA PRESENTADA PER JUNTS PER SANT VICENÇ. 

 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
https://www.seu-e.cat/ca/web/santvicencdecastellet/govern-obert-i-transparencia/accio-de-govern-i-normativa/accio-de-govern-i-grups-politics/resolucions-i-decrets
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Des de l’any 2021, diversos alcaldes i alcaldesses d’aquest país han vingut denunciant una situació 
que es venia produint, i encara ara, d’alarma social en termes d’inseguretat entre gran part dels 
seus veïns i veïnes. Es referien a la circumstància que en el seus municipis, un reduïdíssim grup de 
persones fossin autores d’onades de delictes poc greus, especialment furts i, en ocasions, baralles, 
que el sistema —ja sigui policial, administratiu o judicial— no era capaç d’evitar. Refereixen que la 
policia, ben sovint, aconsegueix arrestar els autors dels fets, en la major part de les ocasions en 
que es produïen aquests furts; però que quan passaven a disposició judicial, els infractors eren 
deixats en llibertat i continuaven delinquint impunement un cop i un altre, traslladant visiblement a 
la ciutadania, per una banda, la impunitat amb què actuen, i per l’altra, una sensació d’inseguretat 
cada cop més gran. 
 
Per donar solució a aquesta situació es va modificar el Codi Penal. El 29 d’agost de 2022 va entrar 
en vigor la reforma dels delictes de furt per la disposició final de Llei Orgànica 9/2022, fent possible 
la imposició d’una pena de presó d’entre 6 i 18 mesos als reus reincidents. Fins a aquesta 
modificació, els autors de furts menys lleus, mai no podien ser condemnats amb ingrés a presó. 
 
Tot i aquesta modificació legislativa la situació continua empitjorant gradualment. El treball policial, 
en molts casos, no és efectiu fins que una sentència ferma condemnatòria amb pena de presó 
obligui a l’ingrés dels delinqüents a presó. Procés que pot durar anys o, fins i tot, pot no produir-se. 
 
 El passat mes de febrer d’enguany, el Comissari en Cap de la policia catalana advertia que la 
delinqüència ha crescut un 6% a tot Catalunya. El responsable policial assegurava que cal actuar 
en diversos fronts alhora per evitar que la percepció de la inseguretat es continuï deteriorant. I entre 
les diferents accions que va identificar, va proposar que «cal una reforma urgent del Codi Penal per 
afrontar la multireincidència, ja que l’anterior té només un any i mig i no ha donat resultats».  
 
Així mateix, també aquest mes de febrer es coneixia una alerta de la Magistrada Degana dels 
Jutjats de Barcelona, respecte al «col·lapse judicial» per l’augment dels furts i el retard dels judicis. 
Expressava que els judicis de furts s’haurien de celebrar en un termini màxim de 10 o 15 dies, però 
que no donen l’abast i que estan assenyalant judicis per a finals d’aquest any. 
 
Cal recordar que els Mossos d’Esquadra van fer públic al seu informe de valoració del Pla d’Acció 
Tremall, el pla dels Mossos per a la lluita contra la multireincidència, que l’any 2022 es va tancar 
amb 283 persones multireincidents detingudes 2.270 vegades a Barcelona, implicades en 5.602 
fets delictius, principalment robatoris violents i furts. Els cinc multireincidents més actius a la ciutat 
de Barcelona van ser detinguts 117 vegades, i entre tots acumulaven 178 antecedents. Un fet que 
preocupa els ciutadans i, per tant, també els responsables polítics. I també és un problema a les 
zones rurals, on el furt reiterat de productes i de material agrícola és sofert diàriament per la gent 
del camp. 
 
Cal recordar que el dret a la seguretat s’erigeix com un dret fonamental de les persones, lligat al 
concepte de dignitat i llibertat. A més, evitar tractar amb rigor el fenomen de la multireincidència 
provoca armar el discurs a aquest llast que per a qualsevol societat democràtica i de progrés 
suposen els postulats que defensa l’extrema dreta. Per tot això, és peremptori abordar amb rigor 
aquest fenomen.  
 
Conseqüentment, s’ha presentat a tràmit al Congrés dels Diputats una proposta de modificació de 
la Llei Orgànica 10/1995, del Codi Penal, en relació amb els delictes contra el patrimoni i l’orde 
socioeconòmic. Concretament, la modificació dels articles 234 i 235. Així mateix, es modifica 
l’article 22, sobre les circumstàncies agreujants, i l’article 66 sobre les regles generals per l’aplicació 
de les penes en els delictes lleus. 
 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/


  

 

Document signat electrònicament. Codi Segur de Verificació (CSV):  
62daf11e-1928-4067-a2c4-5517bae14d3a  
Autenticitat verificable a https://www.svc.cat/seu/validador-documents/  

C
TD

 0
2

03
-1

 

P
la

ça
 d

e 
l’A

ju
n

ta
m

en
t,

 1
0

 -
 0

8
2

9
5

 S
an

t 
V

ic
en

ç 
d

e 
C

as
te

lle
t.

 T
el

. 9
3

6
9

3
0

6
11

 -
 F

ax
 9

3
6

9
3

06
1

0
 -

 w
w

w
.s

vc
.c

at
 -

 s
vc

as
te

lle
t@

sv
c.

ca
t 

Alhora, i per tal de dotar dels recursos necessaris que permetin fer efectiva la present reforma, es 
modifica també l’Annex IV de la Llei 38/1988, de Demarcació i de Planta Judicial a l’efecte que el 
número de jutges d’adscripció territorial a Catalunya passi de 35 a 70.  
 
Així mateix, es pretén modificar l’article 105 de la Llei d’Enjudiciament Criminal, amb l’objectiu que 
els ens locals, coneixedors dels efectes de la multirreincidència delictiva relacionada amb els furts i 
altres delictes lleus, puguin disposar de la legitimitat necessària per l’acció penal, sens perjudici de 
la que correspongui al Ministeri Fiscal. 
 
Finalment, es proposa incloure una modificació puntual al Reial Decret 95/2009, pel qual es regula 
el sistema de registres administratius de suport a l’Administració de Justícia, en relació amb la 
informació de caràcter general continguda als registres integrats en el sistema, i en relació a la 
informació continguda a la inscripció de sentencies fermes, així com a la inscripció de mesures 
cautelars.  
 
És per tot això que,  
 

S’ACORDA 
 
Primer.- Denunciar la situació d’empitjorament de la seguretat a Catalunya i assenyalar la 
multireincidència delictiva com un dels elements que erosionen amb més contundència la percepció 
de seguretat de la ciutadania i contribueixen a generar més sensació d’impunitat respecte els 
delinqüents.  
 
Segon.- Exigir canvis en l’ordenament judicial que vagin en la línia d’eliminar la impunitat de la 
multireincidència a través de la modificació dels articles 234 i 235 de la Llei Orgànica 10/1995, del 
Codi Penal, fent èmfasi en el robatori de telèfons mòbils i dispositius electrònics.  
 
Tercer.- Exigir canvis en l’ordenament judicial que vagin en la línia de considerar la 
multireincidència, encara que sigui de delictes lleus, com un agreujant. 
 
Quart.- Exigir l’increment dels jutges d’adscripció territorial a Catalunya, que ara mateix és 35, fins 
a la xifra de 70 per poder donar resposta diligent a les diferents causes.  
 
Cinquè.- Exigir canvis en l’ordenament jurídic que permetin, a través de la llei d’enjudiciament 
criminal, que els ajuntaments puguin exercir l’acció penal en els delictes de furt.  
 
Sisè.- Exigir millores al Reial Decret 95/2009, que regula el Sistema de registres administratius de 
suport a l’Administració de Justícia, per millorar la gestió i transferència de la informació.  
 
Setè.- Donar suport a la iniciativa legislativa que vagi en la línia de donar resposta als punts 
plantejats anteriorment. 
 
Vuitè.- Notificar aquests acords als grups parlamentaris del Congrés dels Diputats, al Departament 
d’Interior de la Generalitat de Catalunya i a les entitats municipalistes, ACM i FMC. 
 
 
Té la paraula la portaveu de Junts per Sant Vicenç: 
Sra. Eulalia Sarda: 
“Gràcies Alcalde. Bon vespre a tothom. 
 
Des del grup municipal de Junts hem presentat la moció de suport als canvis legislatius per combatre la multi 
reincidència delictiva i amb aquesta  premissa exposem també el diagnòstic es va treballar. El problema dels 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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furs de l'Estat espanyol és molt greu, generen una gran alarma social. La inseguretat ciutadana està en 
augment i la població cada vegada se sent més vulnerable. 
 
Per altra banda cal abordar aquesta situació i s’ha actuat amb rigors sense caure en demagògies i amb el 
col·laboració d'experts en la matèria, des de jutges fins a advocats. 
 
Pensem també que cal garantir  que es compleixi la Llei i el Codi Penal en particular.  Ara en molts casos no 
s'aplica, i el problema no és tant de la Llei com per la seva falta d'aplicació. 
 
Actualment es produeixen al voltant de 2.400.000 (dos milions  quatre-cents mil) delictes a l'Estat espanyol, 
dels quals 700.000 (set-cents mil) són furts, és a dir, gairebé que és un 30%. Els experts coincideixen en la 
necessitat d’atacar els furs, ja que en aquesta percepció d’impunitat en aquests casos pot incentivar 
l’escalada  cap a delictes molt més greus. 
 
Un altre problema és la lentitud de la justícia per la manca de recursos econòmics i humans, i la llei estableix  
que s'han de celebrar judici ràpids en un termini de tres dies. Però aquesta manca de recursos ho 
impossibilita massa sovint. Això ha portat a que els casos no resolguin i els delinqüents continuen delinquint.  
Per això institucions com els ajuntaments es personen com a acusació particular ja que el Ministeri Fiscal 
moltes vegades no ho fa.  
 
Sabeu que vam fer la  presentació d'una proposta de llei de Junts que vam fer en el Congrés amb dos 
objectius:  acabar  amb la impunitat dels delinqüents multi reincidents i dotar d'eines legals i operatives els 
agents policials i de jutges. 
 
Nosaltres demanem mesures concretes:   
Primer accelerar els processos judicials, clau per millorar la seguretat. No es tracta d'implementar i d'endurir 
les penes de presó, si no gestionar millor els processos judicials agilitzant els tràmits i garantint el 
compliment de les condemnes. Això permetria una resposta molt més ràpida i eficaç davant dels delictes. 
 
Segon punt: crear el tipus agreujat pel furt dels dispositius mòbils com ara els telèfons i les tauletes, 
ordinadors etc, etc... s'estableix una pena agreujada que comporta directament ingrés a presó pel furt 
d'aquests tipus de dispositius tecnològics que representa la major part dels furs sense, necessitat d’acumular 
més furts i/o arribar a un import determinat . 
 
En el punt tres demanem que els ajuntaments es puguin personar en les causes contra els delinqüents 
multireincidents, que ocasionen alarma social al seu municipi. Això permetrà que la part afectada puguin 
impulsar i fer seguiment del procediment i pressionar a una resolució efectiva evitant prescripcions.  
 
En el punt quatre demanem doncs aplicà eficaçment les penes que existeixen a la legislació. Espanya és un 
dels països amb les penes més dures en furs i multireincidència. El problema no és la duresa de la legislació 
sinó l'aplicació eficaç d'aquestes penes. 
 
En el punt número cinc, demanem complir i completar el procés judicial quan és deté algú. Totes les 
detencions policials, els delinqüents sovint són alliberats ràpidament perquè es tracta de delictes menors 
encara que la pena s’agreuja amb la multi reincidència la situació no millora substancialment.  
 
En el punt número sis, solucionar els problemes actuals en l'aplicació de la llei. La reforma del 2022  preveia 
penes  de presó amb més de tres furts, però no s'aplica de manera efectiva degut a les dificultats per 
acreditar el valor dels furs i la lentitud dels processos judicials.  
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En el punt número set, augmentar el nombre de jutges per evitar el col·lapse. El sistema judicial està 
desbordat amb judicis per multi reincidència que s' endarrereixen  fins a deu mesos, quan haurien de 
celebrar-se en 15 dies. Es per això que demana també duplicar el nombre de jutges d’adscripció territorial 
per agilitzar els processos i evitar la prescripció dels delictes. I a Catalunya que en tenim 35  proposem 
duplicar el nombre i arribar als 70 jutges d’adscripció territorial. 
 
El número vuit,  necessitat d’agilitzar els judici ràpids i per delictes menors i molts de reincidents, actualment 
són tant lents que sovint els delictes prescriuen abans de ser jutjats. També cal millorar el registre 
d’antecedents penals per incloure informació detallada sobre el valor dels furts. 
En el punt número nou, augmentar la presència policial als municipis afectats per la multireincidència, 
perquè hi ha una manca d'efectius dels Mossos d'Esquadra, cosa que obliga a les policies locals a assumir 
tasques que no els corresponen com la lluita contra la delinqüència multi reincident. 
 
És per tot això que també demanem en els acords en la moció que presentem això: 
 
Primer denunciar la situació de l’empitjorament de la seguretat a Catalunya i assenyalar la multireincidència 
delictiva com un dels elements que erosionen amb més contundència la percepció de seguretat de la 
ciutadania i contribueixen a generar més sensació d'impunitat respecte dels delinqüents. 
 
Segon punt, exigir canvis en l'ordenament judicial que vagin en la línia d'eliminar la impunitat de la 
multireincidència a través de la modificació dels articles 234 i 235 de la Llei Orgànica 10/1995 del Codi Penal.  
Fen èmfasi  en el robatori dels telèfons mòbils i dispositius electrònics 
 
En tercer exigir els canvis en l'ordenament judicial que vagin a la línia de considerar la multireincidència, 
encara que sigui de delictes lleus, com un agreujant. 
 
En número quart, exigit l'increment dels jutges d’adscripció territorial a Catalunya que ara  mateix, com hem 
comentat abans, és de 35  i demanem la xifra fins a 70 per poder donar resposta diligents a diferents causes. 
 
En el punt cinquè, exigir canvis en l'ordenament jurídic que permetin, a través de la Llei d'Enjudiciament 
Criminal, que els ajuntaments pugui exercir l'acció penal en els delictes de furt. 
 
Sisè, exigir millores el Reial Decret 95/2009 que regula el sistema de registres administratius de suport a 
l'administració de justícia per millorar la gestió i transferència de la informació. 
 
En set a punt, donar suport a la iniciativa legislativa que vagi en la línia de donar resposta als furts plantejats 
anteriorment. 
 
Al  vuitè  punt, notificar aquests acords els grups parlamentaris del Congrés dels Diputats, el Departament 
d'Interior de la Generalitat de Catalunya i a les entitats municipalistes de l’ACM  i a la FMC. 
 
És per tot això que demanem doncs el vot  a favor i que us sumeu a la moció que presentem de la Llei de la 
Multireincidència. 
 
Moltes gràcies.” 
 
A continuació té la paraula de portaveu del Partit Socialista de Catalunya. 
Sra. Isabel Pérez: 
“Bon vespre a tothom. 
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Llegida i valorada la moció presentada per Junts sobre la multireincidència, avanço que hi votaré a favor.  És 
evident que aquesta és una lacra que cal combatre i estic d'acord en què es duguin a terme totes les 
modificacions legals que imposin greus penes als qui la practiquen.” 
 
Sr. Jordi Bacardit: 
“Bona nit, Benvinguda Laura. 
Com ja vam informar a la Comissió Informativa, des de Sant Vicenç sou Vosaltres no ens adherim  a la moció 
tot i que la votarem a favor. 
 
Crec que està tot dit, no?, és possiblement un dels temes més importants que s'ha de posar fre aquests 
petits furts, que atemoreixen i creen aquesta sensació d'inseguretat a la ciutadania. S'ha d'actuar amb una 
madura i tolerància zero. Treure aquesta gent dels carrers i posar-los en pertoqui. 
 
Nosaltres parlem de Sant Vicenç de Castellet: al nostre poble a més, és la primera causa de preocupació,  ja 
que s'ha de dotar de més efectius i de més recursos, no para eliminar la multireincidència, això és molt 
complicat, sinó per fer veure i entendre que Sant Vicenç de Castellet no és un poble atractiu pel delinqüent.  
I per tant, si no som un poble amic o acollidor per a aquestes persones, doncs hauran de marxar. 
 
I acabo, no es tracta de fer una moció en els canvis legislatius de la multireincidència i que exigeixin canviar 
el que s'ha d'exigir, és un compromís en un període de menys d’un any i que sigui efectiu el canvi.  
 
Per tant, exigim un canvi immediat en la Llei donant cabuda als nous temps acumulant els furs als delictes, 
que aturin aquesta inseguretat i que ens permetin viure millor i més tranquils. 
Moltes gràcies.”  
 
Jordi Palma 
”Gràcies Alcalde. 
Bona tarda a totes i a tots. 
De fet contents d'estar el grup al complet de nou: els tres regidors d'Esquerra. Benvinguda Laura a i gràcies 
pel teu compromís pel poble i per la seva gent. 
 
Pel que fa a la moció, ja els avancem que ens abstindrem. No per no compartir en part l'anàlisi de la situació 
sobre la multireincidència, sinó per no compartir la solució, ni l'oportunisme del grup proposant.  
Ens sorprèn que l'actual grup de govern lamenti ara tant la situació de la inseguretat, i de que els municipis 
no teníem eines per poder-li fer front. De fet ens sorprèn que comencin la moció reconeixent que l'any 21 
diverses Alcaldies del país venien denunciant una situació que es venia produint, entre elles la llavors 
Alcaldessa del nostre municipi, i cap de llista d'Esquerra Republicana l'Alcaldessa Delgado. I el Regidor de 
Seguretat Ciutadana a Martí, que va fer una feina ingent en aquest municipi en una situació molt i molt 
complicada... i vostès llavors a l'oposició van fer una campanya molt sorollosa, poc constructiva, per no dir 
gens,  oportunista i demagoga  acusant l'anterior equip de govern de no fer res. De fet vostès s’estaven 
trobant llavors, com l'any 21 ens vam trobar els que teníem responsabilitats... i també ja avisàvem que això 
no aniria a menys,  ja que lamentablement l'incivisme, el vandalisme i la delinqüència van en augment. 
 
A Sant Vicenç hi ha ocupacions, i moltes d'elles s'aturen amb un esforç ingent del cos de Policia Local, com 
també es feia fa tres anys.  
De fet el protocol que s'utilitza es va crear llavors. 
A Sant Vicenç per desgràcia hi ha  incivisme i crema de contenidors, o personatges sense samarreta i 
consumint alcohol a la via pública,  com fa tres anys. 
A Sant Vicenç per desgràcia hi ha furs, com hi havia fet tres anys. 
A Sant Vicenç per desgràcia hi ha violència  masclista, com n'hi havia fa tres anys. 
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A Sant Vicenç per desgràcia, i  molta desgràcia, hi ha violacions... per desgràcia. 
 
I el que s'ha de fer amb tot això és reclamar recursos i eines pels municipis i compartir l'anàlisi quan s'està a 
govern i quan s'està a l'oposició. Perquè són temes molt delicats. 
 
Per tant la primera crítica és aquesta:  canviar el discurs quan s'està a l'oposició o a govern.  Per tant des 
d'Esquerra serem responsables, com ho vam ser llavors, no canviarem de discurs, reconeixem amb la 
problemàtica i l'entomem i treballem incansablement per millorar la situació. 
 
Des d'Esquerra com els deia, no compartim les accions proposades o si més no n'hi trobem la faltar moltes 
d'altres, no serveix de res només endurir les penes, que ja es va fer i la situació no ha millorat.   
No creiem que la solució passi per modificacions o reformes del Codi Penal com a solucions màgiques, sinó 
que cal treballar-les també des de la vessant social, educativa, comunitària i judicial. Els governs locals 
necessitem eines per combatre la multireincidència,  però cal abordar la problemàtica des del realisme i la 
responsabilitat, mai des de l'alarmisme amb què ho fan algunes forces polítiques.  
Calen recursos al jutjats, i tant que si, i més jutges i mesi sales judicials... perquè no serveix de res endurir les 
penes i un judici ràpid tarda en produir-se molts mesos per manca de disponibilitat.  
Calen recursos humans i materials, però no només als cossos de seguretat i als jutjats, sinó també a les 
polítiques de convivència i cohesió social... i a l'educació, que també són útils i eficaces atacant la 
problemàtica  des d'arrel. 
 
Per tant ens abstindrem, tal i com vam fer el Congrés dels Diputats,  perquè la proposta de Llei els pogués 
tramitar. I ara el que cal es posar-se a treballar per donar solucions a les alcaldies, i tant que sí,  i respostes 
als veïns i veïnes. No titulars alarmants i que el problema segueixi allà. 
Gràcies.” 
 
Daniel Mauriz: 
“Be, els titulars no és que siguin alarmants,  els titulars els podem viure i veure cada dia i és la preocupació i 
continua sent la preocupació número 1 de la ciutadania.  I nosaltres tal i com vam fer quan estàvem a 
l'oposició,  ara des del govern el que intentem és reduir a la mínima expressió aquesta percepció 
d'inseguretat i per tant intentar amb la màxima eficàcia possible que se li doni una volta. 
 
El que ha comentat la portaveu de Junts acaba sent només iniciar la tramitació parlamentària al Congrés dels 
Diputats, l'únic que en definitiva ha prosperat de moment  fins ara és que es podrà debatre.  L’ha de  
debatre, i en tot cas es podrà aprovar en el proper any. És lenta la tramitació, però és així. En tot cas els 
podrà arribar tots els consensos que facin necessari que aquesta Llei arribi a bon port.  
 
El que és evident és que amb nosaltres no parlem d’alarmismes com a titular, com deia, parlem de la realitat 
quotidiana que vivim tots els que estem aquí. I que nosaltres, com deia, amb les nostres eines estem 
intentant combatre-ho.  
 
Per posar un exemple doncs hem rebut 66 intentes ocupació, i estic parlant d'ocupacions ara, (se que no 
estic parlant de furs), hem rebut 66  intents ocupació i han estat frustrats absolutament els 66.   66 que 
nosaltres en coneguem.  I en diem  la causa: per què ha sigut això? doncs ha estat per la gran col·laboració 
ciutadana que de seguida es posen en contacte a través de diferents mitjans amb l'administració, en aquest 
cas amb l'administració local de Sant Vicenç de Castellet, per tal de fer front a aquesta lacra, que ve al 
darrere organitzada per organitzacions, en molts casos criminals i / o mafioses. I aquí a Sant Vicenç de 
Castellet almenys,  nosaltres el que pensem des del govern, és que això no podem permetre.  
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S'han reduït els habitatges que estaven ocupats, s'han reduït pràcticament un 30%, ara no ho recordo de 
memòria,  però crec que estem en 25-26,  de fet ara fa poc hem pogut recuperar un altre habitatge, i així 
seguirem. 
 
De furts es produeixen però estem intentant posar les mesures perquè això doncs sigui el mínim possible. Al 
pressupost del 2025 intentarem dotar del màxim de recursos, més recursos encara, per tal de poder canviar, 
com deia, la percepció d'inseguretat que tenim. 
 
Bàsicament perquè nosaltres no ens queixem, no són de queixar-nos,  la situació és la que és, però volem 
afrontar-la.  No ens espanta pas afrontar qualsevol situació i menys aquesta, perquè el que volem és que 
Sant Vicenç de Castellet sigui un poble al màxim de cívic possible i que tingui molt clar que volem una 
delinqüència zero. 
 
El portaveu d’Esquerra demana la paraula, 
Sr, Jordi Palma: 
“Gràcies de nou Alcalde. 
Be,  en tot cas pel que fa a les ocupacions contents de que així sigui. De fet nosaltres ja les vam reduir en un 
50%: de 60 a 32.  
Per tant que ens han de dir, si.  I a  més amb un protocol que es va dissenyar a l'anterior mandat i que va ser 
model exemple a tota la comarca,  que es va acabar creant una Comissió des del Consell Comarcal,  
impulsada en part des de Sant Vicenç de Castellet.   
I contents de que aquest  protocol és continuï utilitzant, i agrair moltíssim a la Policia Local la feinada que fa 
per evitar  aquest tipus d'actes. Per tant perfecte. 
 
I en tot cas, pel que deia del Congrés, doncs Esquerra Republicana ja ho sabem, que aquesta Llei es debatrà 
durant tot aquest any, i evidentment hi farem aportacions com no pot ser d'altra manera, i aportacions 
constructives  per millorar la situació dels ciutadans del nostre país. 
 
En tot cas la crítica que els hi fèiem era aquesta: que la seva actitud no era la mateixa a l'anterior mandat 
que ara. Deia que no feia soroll, que no els hi agrada fer soroll... doncs en van fer bastant de soroll. 
En tot cas ja està. Ens abstindrem com hem dit i que tingui bon port.” 
 
Sr. Daniel Mauriz:   
“Be, en tot cas  esperem que la tramitació parlamentària conservi l’essència del que en definitiva ha 
comentar la portaveu del grup municipal de Junts per Sant Vicenç. Així ho  esperem, perquè d'altra manera 
no tindria cap mena de sentit el que ja s'ha iniciat, en  el qual diferents grups polítics ja han donat el seu 
suport, no tots però alguns sí, per tant esperem que es pugui mantenir aquesta essència d'aquesta Llei, 
d'aquesta reforma en definitiva, per tal de que en definitiva a part de les eines que ja tenim, que no són pas 
poques, en tenim, doncs se’n puguin afegir de noves, es puguin augmentar el recursos a la judicatura,  i en 
definitiva tot sigui més àgil, més ràpid i que les persones sigui a Sant Vicenç Castellet o bé al municipi que 
sigui, tinguin molt clar que quan un fa el que no toca doncs ha de pagar per allò que ha fet. 
En tot cas gràcies, sotmetre-m’ho doncs a votació.” 

 
Intervé el Sr. Miquel Colom (Secretari acumulat): 
“Alcalde, amb la venia. Perdó, primer la urgència, que ha entrat per tràmit d’urgència.  
 
 
El Sr. Alcalde manifesta que primer s’ha de votar la urgència. Que s’aprova per Unanimitat dels assistents. 
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A favor  de la urgència  
JUNTS xSVC CM (7) 
ERC-AM (3) 
SV SOU VOSALTRES (2) 
PSC-CP (1) 
 
 
A continuació es procedeix a la votació del punt que  es aprovat per Majoria absoluta dels seus 
assistents 
A favor: 
JUNTS xSVC CM (7)  
SV SOU VOSALTRES (2)  
PSC-CP (1) 

Abstenció 
ERC-AM (3) 

 
 
6.- TEMES SOBREVINGUTS 

 
El Sr. Alcalde avança que hi ha dos temes sobrevinguts. 
 
 
Es vota la inclusió del punt 6.1. a l'ordre del dia per Unanimitat dels seus assistents. 
A favor:  
JUNTS xSVC CM (7) 
ERC-AM (3) 
SV SOU VOSALTRES (2) 
PSC-CP (1) 
 
6.1.- ALCALDIA 

Exp. X2023003570 

MODIFICACIÓ DESIGNACIÓ DE REPRESENTANTS MUNICIPALS EN CONSELLS 

SECTORIALS DE PARTICIPACIÓ CIUTADANA, JUNTES DE COMPENSACIÓ, 

MANCOMUNITATS, CONSORCIS I ALTRES ENTITATS SUPRAMUNICIPALS DE LES QUALS 

FORMA PART EL MUNICIPI DE SANT VICENÇ DE CASTELLET  

 
Una cop celebrades les eleccions locals convocades mitjançant Reial decret 207/2023, de 3 d’abril 
(BOE núm. 80, de4 d’abril de 2023) i constituït el nou Ajuntament derivat del seu resultat el passat 
dia 17 de juny de 2023, resulta necessari procedir al nomenament dels representants municipals en 
els diversos consells sectorials de participació ciutadana, en les juntes de compensació, 
mancomunitats, consorcis i altres entitats supramunicipals de les quals forma part el municipi de 
Sant Vicenç de Castellet. Tot això, en compliment del que estableix l'article 38.c) del Reglament 
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret 
2568/1986, de 28 de novembre. 
 
Per acord del Ple de l’Ajuntament de Sant Vicenç de Castellet celebrat en sessió extraordinària 
urgent de data 28 de juny de 2023 es va acordar designar com a representants de l’Ajuntament de 
Sant Vicenç de Castellet en els diversos consells sectorials de participació ciutadana, en les juntes 
de compensació, mancomunitats, consorcis i altres entitats supramunicipals de les quals forma part 
aquest municipi. 
 
Atesa la renúncia de la regidora Sra. Adriana Delgado i Herreros i a la instància presentada pel 
regidor Sr. Jordi Palma Sánchez en data 24 de setembre de 2024 i registre d’entrada número 
E2024011683. 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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És per tot això que de conformitat amb les atribucions que la legislació vigent m’atribueix,  
 

S’ACORDA: 
 
PRIMER.-  Modificar els membres designats i suplents del Grup municipal d’Esquerra Republicana 
de Catalunya – Acord Municipal (ERC-AM) que formen part dels diversos consells sectorials de 
participació ciutadana, en les juntes de compensació, mancomunitats, consorcis i altres entitats 
supramunicipals de les quals forma part aquest municipi quedant composada pels següents 
membres: 
 
 
Consell Escolar Municipal: 
President: Sr. Daniel Mauriz Vidal 
 
Representats dels diversos Grups polítics municipals: 
 

- Grup Municipal de Junts per Sant Vicenç de Castellet – Compromís Municipal (CM):  
 Sra. Isabel Molina Martínez 
 

- Grup Municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya – Acord Municipal (ERC-AM): 
 Sra. Laura de Diego Pintado 
 Primer suplent: Sr. Jordi Palma i Sánchez 
 Segona suplent: Sra. Sílvia Oliveras i Giralt 
 

- Grup Municipal de Sant Vicenç Sou Vosaltres (SV SOU VOSALTRES): 
 Sr. Jordi Bacardit Gordo 
 Suplent: Sra. Raquel Castro Arias 

 
- Grup Municipal del Partit dels Socialistes de Catalunya – Candidatura de Progrés (PSC-CP) 

 Sra. Isabel Pérez Estrada 
 
Consell Municipal de Salut: 
President: Sr. Daniel Mauriz Vidal 
 
Vicepresidenta: Sra. Isabel Molina Martínez (Grup Municipal de Junts per Sant Vicenç de Castellet 
– Compromís Municipal) 
 
Representats dels diversos Grups polítics municipals: 

- Grup Municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya – Acord Municipal (ERC-AM): 
 Sr. Jordi Palma i Sánchez  
 Primer suplent: Sra. Sílvia Oliveras i Giralt 
 Segona suplent: Sra. Laura de Diego Pintado 
 

- Grup Municipal de Sant Vicenç Sou Vosaltres (SV SOU VOSALTRES): 
 Sr. Jordi Bacardit Gordo 
 Suplent: Sra. Raquel Castro Arias 
 

- Grup Municipal del Partit dels Socialistes de Catalunya – Candidatura de Progrés (PSC-CP) 
 Sra. Isabel Pérez Estrada 

 
Consell d’Infants: 
President: Sr. Daniel Mauriz Vidal 
Regidora d’Educació: Sra. Isabel Molina Martínez 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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Taula de la Formació Professional: 
President: Sr. Daniel Mauriz Vidal 
 
Vicepresidenta Primera: Sra. Isabel Molina Martínez (Grup Municipal de Junts per Sant Vicenç de 
Castellet – Compromís Municipal) 
 
Vicepresidenta Segona: Sra. Esther Milán Sánchez (Grup Municipal de Junts per Sant Vicenç de 
Castellet – Compromís Municipal) 
 
Representats dels diversos Grups polítics municipals: 
 

- Grup Municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya – Acord Municipal (ERC-AM): 
 Sr. Jordi Palma i Sánchez  
 Primer suplent: Sra. Sílvia Oliveras i Giralt 
 Segona suplent: Sra. Laura de Diego Pintado 
 

- Grup Municipal de Sant Vicenç Sou Vosaltres (SV SOU VOSALTRES): 
 Sr. Jordi Bacardit Gordo 
 Suplent: Sra. Raquel Castro Arias 
 

- Grup Municipal del Partit dels Socialistes de Catalunya – Candidatura de Progrés (PSC-CP) 
 Sra. Isabel Pérez Estrada 

 
Assemblea General de la Junta de Compensació del Pla Parcial del Pla Parcial d’Ordenació 
“Clot del Tufau”: 

- Sr. Toni Calveras Fugaroles 
 
Assemblea General de la Junta de Compensació del Pla Parcial del Pla Parcial d’Ordenació 
“Pla de les Vives”: 

- Sr. Toni Calveras Fugaroles 
 
Mancomunitat de municipis del Bages per al Sanejament: 

- Sr. Daniel Mauriz Vidal 
- Sra. Eulàlia Sardà i Bonvehí 

 
Consorci del Bages per a la gestió dels residus: 

- Sra. Eulàlia Sardà i Bonvehí 
 
Assemblea General de la Xarxa Local de Consum: 

- Sra. Esther Milán Sánchez 
 
Consells Escolars: 

- Sra. Isabel Molina Martínez 
 
Comissió de Seguiment del Conveni amb RENFE: 

- Sr. Daniel Mauriz Vidal 
- Sra. Carme Jiménez Fernández 
- Sr. Toni Calveras Fugaroles 

 
Comissió de democràcia local i participació (Federació de Municipis de Catalunya): 

- Sr. Daniel Mauriz Vidal 
 
 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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Comissió de garanties d’admissió per al curs escolar: 
- Sra. Isabel Molina Martínez 

 
Xarxa de pobles i ciutats pels Drets Humans: 

- Sra. Eulàlia Sardà i Bonvehí 
 
Associació Parc rural de Montserrat: 

- Sra. Eulàlia Sardà i Bonvehí 
 
Bages Turisme (Consell Comarcal Bages): 

- Sra. Esther Milán Sánchez 
 
 
Fons Català de Cooperació al desenvolupament: 

- Sra. Eulàlia Sardà i Bonvehí 
 
Xarxa de Ciutats i Pobles cap a la Sostenibilitat: 

- Sra. Eulàlia Sardà i Bonvehí 
 
Parc Natural de Sant Llorenç del Munt i l’Obac: 

- Sra. Eulàlia Sardà i Bonvehí 
 
Associació Defensa Forestal (ADF): 

- Sra. Eulàlia Sardà i Bonvehí 
 
Associació propietaris entorns de Montserrat per a la prevenció d’incendis forestals: 

- Sra. Eulàlia Sardà i Bonvehí 
 
Assemblea General del Consorci Localret:  

- Sr. Pau Polo i Gubianas, Regidor de Comunicació i Imatge, Joventut, Actes i Festes, Igualtat 
i TIC. 
 

Xarxa Intermunicipal de mobilitat verda:  
- Sra. Isabel Molina i Martínez, Regidora de Salut, Educació i Mobilitat. 

 
Associació de Municipis per la Mobilitat i el Transport Urbà (AMTU):  
 

- Sra. Isabel Molina i Martínez, Regidora de Salut, Educació i Mobilitat. 
 
 
SEGON.-  Notificar el present acord als regidors i regidores afectats i als diversos ens enumerats 
en el punt anterior. 
 
 
TERCER.- Difondre el contingut d'aquest acord, d'acord amb el principi de transparència, 
mitjançant la seva publicació actualitzada i permanent en la seu electrònica municipal, en 
compliment del que es disposa en els articles 5 i següents de la Llei 19/2013, de 9 de desembre, de 
Transparència, Accés a la Informació i Bon Govern i en els articles 8 i següents de la Llei 19/2014, 
del 29 de desembre, de Transparència, Accés a la Informació pública i Bon Govern. 

 
Tot seguit el Sr. Alcalde ofereix la paraula al Sr. Secretari que comenta les modificacions de representació 
que s’han realitzat amb la incorporació de la Sra. Laura de Diego: 
 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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Sr. Miquel Colom: 
“Modificar els membres designats i suplents del grup municipal D'esquerra Republicana de Catalunya – 
Acord municipal (ERC-AM), que formen part dels diversos consells sectorials de participació ciutadana, en la 
juntes de compensació a mancomunitats, consorcis i altres entitats supramunicipals dels quals forma part en 
aquest municipi que van composada pel següent: 
 
Consell Escolar Municipal: 
President: Sr. Daniel Mauriz Vidal 
 
Representats dels diversos Grups polítics municipals: 
 

- Grup Municipal de Junts per Sant Vicenç de Castellet – Compromís Municipal (CM):  
 Sra. Isabel Molina Martínez 
 

- Grup Municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya – Acord Municipal (ERC-AM): 
 Sra. Laura de Diego Pintado 
 Primer suplent: Sr. Jordi Palma i Sánchez 
 Segona suplent: Sra. Sílvia Oliveras i Giralt 
 

- Grup Municipal de Sant Vicenç Sou Vosaltres (SV SOU VOSALTRES): 
 Sr. Jordi Bacardit Gordo 
 Suplent: Sra. Raquel Castro Arias 

 
- Grup Municipal del Partit dels Socialistes de Catalunya – Candidatura de Progrés (PSC-CP) 

 Sra. Isabel Pérez Estrada” 
 
El Sr. Secretari manifesta que només llegirà els representants d’Esquerre ja que la resta de grups municipals 
no han fet cap modificació. 
 
Sr. Miquel Colom: 
“Consell Municipal de Salut: 

- Grup Municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya – Acord Municipal (ERC-AM): 
 Sr. Jordi Palma i Sánchez  
 Primer suplent: Sra. Sílvia Oliveras i Giralt 
 Segona suplent: Sra. Laura de Diego Pintado 

 
*El Sr. Secretari fa menció per error del Consell d’Infants, però es tracta de la Taula de Formació 
Professional: 

Taula de la Formació Professional: 
- Grup Municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya – Acord Municipal (ERC-AM): 

 Sr. Jordi Palma i Sánchez  
 Primer suplent: Sra. Sílvia Oliveras i Giralt 
 Segona suplent: Sra. Laura de Diego Pintado 

 
Assemblea General de la Junta de Compensació del Pla Parcial del Pla Parcial d’Ordenació “Clot del Tufau”: 

- Sr. Toni Calveras Fugaroles 
 
Assemblea General de la Junta de Compensació del Pla Parcial del Pla Parcial d’Ordenació “Pla de les 
Vives”: 

- Sr. Toni Calveras Fugaroles 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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Mancomunitat de municipis del Bages per al Sanejament: 

- Sr. Daniel Mauriz Vidal 
- Sra. Eulàlia Sardà i Bonvehí 

 
Consorci del Bages per a la gestió dels residus: 

- Sra. Eulàlia Sardà i Bonvehí 
 
Assemblea General de la Xarxa Local de Consum: 

- Sra. Esther Milán Sánchez 
 
Consells Escolars: 

- Sra. Isabel Molina Martínez 
 
Comissió de Seguiment del Conveni amb RENFE: 

- Sr. Daniel Mauriz Vidal 
- Sra. Carme Jiménez Fernández 
- Sr. Toni Calveras Fugaroles 

 
Comissió de democràcia local i participació (Federació de Municipis de Catalunya): 

- Sr. Daniel Mauriz Vidal 
 
Comissió de garanties d’admissió per al curs escolar: 

- Sra. Isabel Molina Martínez 
 
Xarxa de pobles i ciutats pels Drets Humans: 

- Sra. Eulàlia Sardà i Bonvehí 
 
Associació Parc rural de Montserrat: 

- Sra. Eulàlia Sardà i Bonvehí 
 
Bages Turisme (Consell Comarcal Bages): 

- Sra. Esther Milán Sánchez 
 
Fons Català de Cooperació al desenvolupament: 

- Sra. Eulàlia Sardà i Bonvehí 
 
Xarxa de Ciutats i Pobles cap a la Sostenibilitat: 

- Sra. Eulàlia Sardà i Bonvehí 
 
Parc Natural de Sant Llorenç del Munt i l’Obac: 

- Sra. Eulàlia Sardà i Bonvehí 
 
Associació Defensa Forestal (ADF): 

- Sra. Eulàlia Sardà i Bonvehí 
 
Associació propietaris entorns de Montserrat per a la prevenció d’incendis forestals: 

- Sra. Eulàlia Sardà i Bonvehí 
 
Assemblea General del Consorci Localret:  

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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- Sr. Pau Polo i Gubianas,  
 

Xarxa Intermunicipal de mobilitat verda:  
- Sra. Isabel Molina i Martínez. 

 
Associació de Municipis per la Mobilitat i el Transport Urbà (AMTU):  
 

- Sra. Isabel Molina i Martínez. 
 
Es notificaran els presents acord als regidors i regidores afectats i es difondrà el continguts de transparència 
de la web municipal. 
 
Sr. Jordi Palma: 
“Disculpeu que mentre ho anàveu  llegint no ens sembla que hem detectat algun error, en tot cas el Consell 
d'Infants?  hem designat representant d'Esquerra Republicana?” 
 
Sr. Mauriz: 
“Si,  però hi ha alguns, hi ha alguns que...” 
 
Sr. Palma: 
“Ho dic perquè no en formàvem part ...”  
 
Sr. Mauriz: 
“...no formaven part del dictamen.” 
 
Sr. Palma: 
“Però al Consell d’Infants nosaltres no en formaven part llavors nosaltres hem fet la petició a la instància 
quan hem entrat totes les, i hem fet aquesta petició. Però al dictamen que jo tinc no surt cap designació i en 
canvi ara la hem llegida. 
 
Per això dic que no em quadra amb la documentació que tenim... Ah! en tot cas ens hem equivocar llegint.” 
 
Sr. Mauriz: 
“Correcte.” 
 
Sr. Palma: 
“Val, per tant no hi ha designat ningú formalment al Consell d'Infants, d'acord. 
I llavors, el Consell de la Gent Gran,  ens ha semblat no veure’l tampoc,  i sí que el ben posar. És pel mateix 
motiu?” 
 
Sr. Mauriz: 
“Perquè en aquest cas tant el Consell d'Infants com el Consell de la Gent Gran és el mateix, no cal designar-
los en el dictamen. 
 
Sr. Palma: 
“D’acord, gràcies.” 
 
 
Passat aquest punt a votació es aprovat per Unanimitat dels seus assistents 
 

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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A favor:  
JUNTS xSVC CM (7) 
ERC-AM (3) 
SV SOU VOSALTRES (2) 
PSC-CP (1) 
 
Sr. Mauriz:  

“Tenim un altre tema sobrevingut, un extra judicial de factures. 
Com sempre són diferents aspectes que fan que aquestes factures entrin, o hagin d’entrar, per Ple. Ja vam 
avisar la Comissió Informativa doncs que així seria, ho em passat avui mateix al matí / migdia. 
 
Es vota la inclusió del punt 6.2. a l'ordre del dia per Unanimitat dels seus assistents.  
A favor:  
JUNTS xSVC CM (7) 
ERC-AM (3) 
SV SOU VOSALTRES (2) 
PSC-CP (1) 
 
6.2.- REGIDORIA D’HISENDA 

 

Expedient X202400 

APROVACIÓ DE L’EXPEDIENT DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT PER 

IMPORT DE 49.160,93 € CORRESPONENT A LES RELACIONS DE FACTURES: O/2024/225, 

O/2024/237, O/2024/238 i O/2024/239 

 
Considerant l’existència d’unes obligacions econòmiques pendents de pagament adquirides 
l’exercici 2024, l’import de les quals ascendeix a 49.160,93 €. 
 
Considerant que ha quedat acreditat que les obligacions econòmiques pendents es consideren 
indegudament adquirides per concórrer algun dels supòsits que recull el Tribunal de Comptes en la 
seva classificació d’obligacions indegudament adquirida. 
 
Considerant la documentació obrant a cada expedient de relació de factures  que es detalla a 
continuació: 
 

 
 
Realitzada la tramitació legalment establerta, l’Alcaldia proposa al Ple, en virtut de la competència 
atorgada per l'article 60.2 del Reial decret 500/1990, de 20 d'abril,   

S’ACORDA: 
 
PRIMER. APROVAR el reconeixement extrajudicial de crèdits per import de 49.160,93 
euros referent a l’exercici 2024, corresponent a les relacions de factures següents: 
 

RELACIÓ EXPEDIENT IMPORT

O/2024/225 GENE2024004337 (X2024004388) 15.280,79

O/2024/237 GENE2024001941 (X2024001964) 25,66

O/2024/238 GENE2024004538 (X2024004591)  18.068,69

O/2024/239 GENE2024004627 (X2024004682) 15.785,79

https://www.svc.cat/seu/validador-documents/
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SEGON. AUTORITZAR la imputació de les factures a les aplicacions pressupostàries 
corresponents del Pressupost Municipal de l’Exercici 2024. 
 
TERCER. COMUNICAR el present acord als departaments municipals afectats als efectes adients. 
 
El Sr. Alcalde demana si algú vol fer algun cometari.  
 
Sr. Jordi Bacardit: 
“Com ja fem normalment qualsevol sobrevingut que no tenim el temps suficient com per repassar-lo 
nosaltres ens abstindrem, gràcies.” 
 
Sr. Jordi Palma: 
“En el mateix sentit, ens abstindrem, gràcies “ 
 
Passat aquest punt a votació es aprovat per Majoria absoluta dels seus assistents 
 
A favor: 
JUNTS xSVC CM (7) 

Abstenció: 
ERC-AM (3) 
SV SOU VOSALTRES (2) 
PSC-CP (1) 

 
7.- PRECS I PREGUNTES 

 
En aquest punt el Sr. Alcalde manifesta que no s’ha presentat cap pregunta. 
 
El portaveu d’Esquerra Republicana demana la paraula. 
Sr. Jordi Palma: 
“En tot cas nosaltres volíem fer algun prec,  però ara repassant  aquesta intervenció que hem fet de la 
designació dels representants dels diferents comissions,  jo diria que ens ho hem de revisar perquè diria que 
tant el Consell de la Gent Gran, com el Consell d'Infants, són òrgans que hi ha  reglamentat  com hi accedeix 
o com hi assisteix l'oposició. Jo diria que en del Consell d'Infants no hi tenim accés i era la petició que feien;  
però en el Consell de la Gent Gran jo crec que surt al reglament que hi ha designat un membre de cada de 
cada grup municipal. Ho dic perquè llavors crec que sí que ha de  constar en el dictamen.  Vull dir que en tot 
faig la petició de que es revisi, perquè crec que el reglament així ho diu. 
 
Sr. Daniel Mauriz: 
“Be, ens ho revisarem per tal de verificar o no aquesta informació,  i en tot cas si és necessari esmenarem el 
que convingui.” 
 
Sr. Palma: 
“D'acord gràcies 
I llavors tenim un prec:  

RELACIÓ EXPEDIENT IMPORT

O/2024/225 GENE2024004337 (X2024004388) 15.280,79

O/2024/237 GENE2024001941 (X2024001964) 25,66

O/2024/238 GENE2024004538 (X2024004591)  18.068,69

O/2024/239 GENE2024004627 (X2024004682) 15.785,79
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Be,  els hi voldríem fer un prec,  i el prec és que es deixin de dir mentides en seu plenària. De fet citarem 
textualment les actes aprovades avui i el vídeo del Ple extraordinari del dia 4 perquè encara no en tenim 
l'acte. Però en tot cas ens l'hem revisat al Youtube. 
 
En tot cas en referirem al Ple del 31 de juliol, tal qual surt a l'acte a la pàgina 62 de l'acta del Ple de 31 de 
juliol on l'Alcalde- President d'aquest Ple diu: «[...]Abans de passar un moment la paraula al Secretari perquè 
a nivell tècnic els pugui explicar una mica més tot això... Quan diem que no s'ha fet res és que no s'ha fet res. 
Com deia, el 2018 es va posar damunt la taula aquesta figura. Durant aquests 6 anys no s'ha fet 
absolutament res.[...]» aquestes paraules es refereixen a que no s'ha fet res en l'ocupació directa dels 
terrenys en els últims 6 anys... que per cert hem tingut una notícia recentment de que s’ha tirat endavant 
l'ocupació que celebrem evidentment moltíssim, perquè és un procediment que l'hem patit moltíssims en 
aquesta en aquest Ajuntament. Per tant celebren que camini, però en tot cas es va dir això, que en aquestes 
paraules es referien  a que l'ocupació directa no s'havia fet res durant els últim 6 anys.  
 
Això per una part, la segona que és paraula de la Regidora Milan: al Ple extraordinari  del dia 4 de setembre, i 
en aquest cas com deia, no tinc l'acte però cito textualment que m’he  repassat el vídeo vàries vegades. Deia 
la Regidora: «[...] vull aclarir que aquesta modificació no està donada perquè no sigui pel  tema de la 
remodelació de la plaça Onze de setembre. Aquest canvi no està donat per això, sinó perquè en el seu 
moment ,al 2022, es va donar sortida a dues propostes guanyadores. Que un cop s'havien d'executar doncs 
es va veure  que tècnicament no donava la partida econòmica. No donava part per tirar endavant les dues 
propostes[...]» Més endavant diu vostè mateixa: «[...]Si s'hagués tingut aquesta valoració, si s’hagués tingut 
realitzat abans de posar-ho a votació a la ciutadania com s'havia com s'havia fet quan van néixer aquest 
projecte de pressupostos participatius probablement, aquesta proposta ja s’hagués  retirat[...]». 
Més endavant: « [...]Si s'hagués tingut aquesta valoració, si s’hagués tingut realitzat abans de posar-ho a 
votació a la ciutadania com s'havia com s'havia fet quan van néixer aquest projecte de pressupostos 
participatius probablement aquesta proposta ja s’hagués  retirat [...] ». 
Més endavant: « [...]tècnica i econòmicament no eren viables les dues propostes [...]». 
 
Just després d'aquesta intervenció en l'Alcalde afegeix: «[...] En tot cas econòmicament sí que no hi havia 
passat cap filtre[...]». 
 
Jo els demano, sincerament, podem confrontar visions, maneres de fer, maneres d'entendre la política i 
maneres diferents de gestionar un municipi, una comarca, un país... però sense mentí si us plau. No es pot 
mentir impunement  a la seu del representants electes del municipi, que és el ple d'aquesta corporació.  Ja 
n’hi ha prou.  Els ho dic també pel respecte a tots els treballadors i treballadores d'aquesta casa que 
treballen incansablement per executar les directrius que se'ls dóna, indiferentment de quin color polític hi 
hagi al capdavant d'aquesta corporació. 
 
Ple que fa al primer punt Sr. Alcalde. De veritat que no es va fer durant 6 anys per l'ocupació directa dels 
terrenys? es va fer tot el procediment que tocava, es va fer llistat de béns afectats que vostès estan utilitzant 
i moltes d’altres coses, i per desgràcia els procediments de l'administració són els que són, que són terribles.  
El decret d’Alcaldia signat per vostè número 2023LLDC001110 que és del 12 de setembre del 2023, vostè ja 
era Alcalde, allà el va signar diu: «[...] considerant l'expedient tramitat a l'efecte i havent-se concedit tràmit 
d'exposició pública i audiència als propietaris i persones interessants en relació al projecte d'ocupació directa 
que es tramita mitjançant decret d’Alcaldia a  21 de setembre del 2022[...]», data que l’Alcaldia jo diria que 
l'ostentava la companya Delgado, que jo diria que és l’Alcaldessa de l'anterior mandat i que l'any 22 esta 
dintre dels últims 6 anys... per tant això de que les ha fet res durant alguns 6 anys, jo crec amb un decret que 
vostè signa,  s'està contradient.   
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I pel que fa al refugi climàtic, recordar que les votacions del procés participatiu de l'any 2022 es van realitzar 
de l'1 d'agost a l'11 de setembre del 2022. I a continuació els llegeixo un correu de l'arquitecte municipal a la 
Regidora de Participació Ciutadana de llavors del dia 7 de juliol, per tant anterior,  i per tant abans de les 
votacions. I el correu diu: «Bon dia,  acabo de signar l'informe tècnic corresponent a les set propostes que hi 
havia de pressupost participatiu 2022 perquè demà faré un dia d'assumptes personals. El número d'expedient 
on el trobareu és el GENE2022002907[...]». Prengui nota també si us plau perquè sembla que els informes es 
perden en aquesta casa. «[...] Veureu que l'informe valora per una de les propostes indicant la seva viabilitat 
tant a nivell urbanístic com econòmic. Les que són pròpiament obres de construcció,  compra d’escenari 
mòbil i rocòdrom  boulder  no he entrat a valorar-les[...]» -Això d'igual tècnic, i finalment diu: «[...]Pel que fa 
a les actuacions al Camp de Futbol i la vorera de La Farinera, la proposta és desestimar-les. La primera per un 
tema econòmic (per tant sí que està fent una valoració econòmica perquè són actuacions que sobrepassen 
els 30.000 euros)  i la segona, més a més, per la possible dificultat a nivell de tramitació urbanística[...]». Per 
tant Regidora, no em pot dir que no hi havia... com va afirmar aquí impunement i no passa res, i anem dient 
coses que no són certes. 
 
Jo els diria mirin al gestor d'expedients  i busquin el registre GENE2022002907,  hi trobaran aquest informe. I 
a més la proposta d'acord sobre el mateix projecte de refugi de retirada del projecte, donar baixa el projecte 
refugi climàtic aprovat al ple de juliol. Vostès mateixos diuen: «[...]En el catàleg de serveis de la Diputació de 
Barcelona s'ha sol·licitat registre tal,  la redacció d'un projecte de reforma integral de tota la Plaça Onze de 
setembre, atès que és una de les actuacions que l'actual equip de govern vol executat durant la present de 
legislatura, essent aquest projecte incompatible amb la execució del projecte de refugi climàtic a la susdita 
plaça[...]»... i ens estava dient al Ple del dia 4 que no era per aquest motiu.  No sé... ho deien vostès mateixos 
en un dictamen. Per tan jo els hi diria si us plau Regidora, Alcalde, mantenen les seves paraules tant dels dos 
anteriors plens?  de veritat que ja n'hi ha prou.  Confrontin  projectes, idees i valors però no diguem 
mentides si us plau. Moltes gràcies.”  
 
Sra. Esther Milan: 
“Bona tarda a tothom. 
Be,  d'entrada jo vull aclarir, company,  que intento no dir mentides, almenys voluntàriament. En tot cas com 
a persona humana és possible que igual cometi algun error,  però no mentides, vale?  
 
Llavors, jo em remeto al que ens vam trobat, quan entrem l'Equip de Govern de Junts a l'Ajuntament a 
govern.  Ens trobem doncs que hi ha un pressupost participatiu de 2022 que no està executat, que hi han 
dues propostes guanyadores i llavors doncs hem d'intentar tirar endavant. Llavors en aquest sentit 
tècnicament em diuen que la que està clara, que es pot tirar endavant, és la del camí GR, i que 
econòmicament aquesta inversió ja puja quasi trenta mil euros...que també ara mateix estic contestant de 
memòria. Però si no recordo malament el pressupost que vostès tenien destinats al pressupost participatiu 
era de 30.000 €. 
Llavors diem, vale, és igual,  estar clar no tenen cabuda les dues les dues propostes guanyadores ... és cert 
que no vaig buscar expedients,  perquè dons ja està fet, s'ha de tirar endavant, s'ha de buscar la solució i no 
s’han de buscar els culpables, vale... tirem endavant i busquem una solució... un moment si us plau... llavors  
tirem endavant  lo que és la inversió del camí GR,  repeteixo amb un cost de casi trenta mil euros, i les 
factures també les poden consultar i l’expedient  tècnic i econòmic també el poden consulta...  i trobem la 
solució de que com que entrem a mitat del 2023 i tenim la partida del pressupost participatiu de 2023,  
enlloc de fer un altre Procés Participatiu deixem aquesta partida d'inversió doncs per poder intentar trobar 
una solució a la segona proposta guanyadora, que era la del  refugi climàtic.  
 
Clar, amb el refugi climàtic  també ens trobem que tècnicament ens diuen: si ho fem també pujarà més del  
previst. Per què? doncs perquè la Plaça Onze de setembre el tema del subsòl, el  terra ...  és una plaça molt 
vella, té unes deficiències de nivell de terreny, el que és  les bases de fonament doncs segurament que 
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s'hauran de reforçar més del previst  i pujarà el pressupost més de lo previst i  be... i a part internament 
també pensem bueno si, hi han una sèrie de inconvenients a nivell de construcció, i a més a més és una 
proposta que en el seu dia potser és deuria veure viable per part de vostès. Però és cert que hipoteca la 
Plaça Onze setembre per altres activitats que es fan per entitats del poble,  que aquí és una Plaça doncs molt 
utilitzada per altres entitats del poble.  
Doncs parlem amb la amb l'entitat que va presentar la proposta i donem varies opcions.  I sí que és cert que 
els hi diem hi ha  aquests inconvenients, a més a més per part d'aquest nou Equip de Govern veient doncs 
que és una manera d'hipotecar la Plaça, be... està dintre del nostre objectiu de futur doncs fer una 
remodelació complerta de la Plaça, i potser sí ara es fa una  inversió doncs aquests diners seran llançats.  
Però, repeteixo no és la únic motiu, i la modificació de crèdit que es fa  és perquè s'arriba a aquest acord. O 
sigui es posen sobre la taula els inconvenients i llavors es decideix tirà per una altra banda... Be... sí que és 
cert que són dos punts de vista diferents, no són mentides o sigui des del primer moment jo com a regidora 
de participació ciutadana, que he intentat trobar una solució al problema que hi havia encallat, he explicat 
transparentment  el procés com anat i, ara mateix el torno ha explicat transparentment, des del primer 
moment fins a l'últim. Llavors sí que agrairia si us plau que no em taxin  de mentidera vale? Gràcies.” 
 
Sr. Mauriz: 
“Endavant Sr. Palma, però crec que...” 
 
Sr. Palma: 
“Bueno, perquè ha expressat una opinió. Jo crec que precisament al Ple és bo que fem debats...” 
 
Sr. Mauriz: 
“Endavant, endavant ...” 
 
Sr. Palma: 
“Regidora, primer de tot, el discurs que està fent avui no és el mateix del de l'últim Ple.  
Jo celebro,  i tenen tot el dret a canviar l'opinió, a fer el que creguin oportú... només faltaria: són l'Equip de 
Govern i els avalen un resultats electorals.  
 
Jo, qual els hi dic que no menteixin eh!,  els hi dic que vostès estaven dient que no, que  aquestes propostes 
no estaven avalades tècnicament. I vostè ho va dir vàries vegades, i Alcaldia també ho va dir. I això és lo que 
jo li estic recriminant, no tot lo altre,  tot lo altre em sembla estupendo, però lo que li estic de recriminant és 
que no posin, no diguin coses, que no són certes, que és la validació tècnica... li acabo de demostrar que la 
validació tècnica hi era: tant tècnica com econòmica. Per tan, aquest és el meu enfadament, no tot lo que 
m'acaba d'explicar ara... que em sembla a perfecte.”  
 
Sra. Milan: 
“Faig la última intervenció. 
Em  repassaré el Ple perquè crec recordar que jo vaig dir que no deurien estar validades tècnicament. Me’l 
repassaré perquè ara parlo de memòria. Jo crec que en tot moment jo sempre m’he referit ... o sigui, és  una 
hipòtesis perquè sinó no ho entenc, o sigui  no entenc que hi hagués una revisió tècnica i econòmica i que 
després quan s’ha d’executar no té res a veure, s’assembla  com un ou a una castanya. 
 
Si en algun moment no em vaig explicar bé demano disculpes,  però mentides de veritat que no tinc cap 
intenció de mentir perquè no tinc cap necessitat. Vale, moltes gràcies.”  

 
Sr. Mauriz: 
“Moltes gràcies, 
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En tot cas, per al·lusions Sr. Palma,  parlaré del vial d'accés... novament. No  em semblava que hagués de 
tornar a parlar però hi tornarem:  el maig del 2019, com ja he dit en múltiples ocasions, però em veig obligat 
a reiterar-me en l'explicació, es va deixar el conveni signat per tal de que es  pogués fer aquest vial d'accés.  
En aquell moment el que quedava majoritàriament, en un 90% o un 95, és l'ocupació directa dels terrenys, 
que és una fórmula que va aparèixer aproximadament el 2018. 
Aquesta ocupació directa dels terrenys s'ha produït en dues fases, perquè així ens ho diu la normativa, a 
finals de juliol de manera anticipada i sobre el terreny el proppassat divendres.  
 
Per tant, jo tampoc dic cap mentida, absolutament cap mentida. L’ocupació directa s'ha fet de fa un mes i 
mig. S'ha preparat durant tot aquest any per arribar aquest mes i mig on s’han fet les dues fases d'aquest 
procediment,  per a dia d'avui, la Generalitat de Catalunya, com els hem informat avui mateix, el 
Departament d'Infraestructures, ja té a la seva disposició la certificació de disponibilitat dels terrenys per tal 
de poder aprovar de manera definitiva el projecte, que es va aprovar de manera inicial fa uns mesos. I a la 
vegada també s’ha enviat un ofici al registre de la propietat per certificar la propietat d'aquests terrenys, que 
des de divendres formen part de Sant Vicenç de Castellet. 
Quan dic i quan diem que no diem mentides, és perquè l’ocupació directa s'ha produït en aquests moments. 
El Sr. Secretari que està aquí en aquesta sessió,  que és qui encapçalava doncs tot l'equip que en definitiva ha 
pogut fer doncs que tècnicament això fos una realitat, en pot donar fe perquè això és així, i que durant els 
anys 19 a 23 ningú ha fet res respecte l'ocupació directa.  
No sé de què em parla Sr. Palma,  però l'ocupació directa s'ha fet fa un mes i mig, no abans.  
 
I per cert, si hem d'afegir coses, afegim que aquell conveni que el maig del 2019 es va aprovar i que estava 
signat preveia, com ja vaig dir, com ja he explicat per activa i per passiva, que el cost de l'obra en aquell 
moment era de 786.000 € (set-cents vuitanta-sis mil). Aquest conveni al maig del 2023 tenia una durada de 4 
anys, va caducar. Per tant es va haver de refer un nou conveni, i ja es va aprovar, si se'n recorden, es va 
aprovar fa uns mesos,  sinó m'equivoco el mes de juliol. Perquè havia caducat i lògicament quan caduca, 
entre altres coses, passen coses, que s'han de refer els projectes i només el meu projecte,  que si no es tiren 
davant en el moment que toca, quan va ser el moment que tocava, que era la legislatura del 19 al 23,  doncs 
és dúplica el cost del vial d’accés. Recordo que el 66% del cost l’assumeix Sant  Vicenç de Castellet, i el 33% la 
Generalitat. Amb el conseqüent  greuge per tots els santvicentins i santvicentines que hauran de fer front, 
entre tots haurem de front, a pràcticament el doble de cost. 
 
Per cert, vostès també van deixar el vial d'accés sense finançament, i hem hagut de ser nosaltres els que 
hem hagut de fer la recerca del finançament perquè el vial d'accés es pugui executar... sí, si això és així. És 
així perquè vostès van decidir que en lloc de finançar  el vial d'accés, com que s'acaba la legislatura, doncs 
finançaven d'altres obres, amb la qual cosa el vial  no tenia finançament quan vam començar la legislatura en 
aquest mandat. Així ho pot corroborar  si s'escau, el Sr. Interventor.   
 
En tot cas fins hi tot es va afegir un topògraf per tal de que en definitiva pogués fer la tasca, que era 
important fer en aquesta ocupació directa, i que com bé dic doncs s'ha produït. No recordo si va ser el 26 de 
juliol l'anticipada i la definitiva sobre el terreny, el divendres 20 de setembre. I això s'ha fet en aquestes 
dates, en el govern de Junts per Sant Vicenç, i això és una realitat com un temple que no pot ser rebatuda.   
I no acceptem en cap cas que ens digui que hem dit mentides perquè en tot cas qui n’està dient és vostè 
referint-se una cosa que tothom sap, i tenim actes que així ho acrediten que s'ha fet en aquest moment.”  
 
Sr. Palma: 
“Gràcies Alcalde. 
En tot cas, jo no he dit en cap moment que l'ocupació directa dels terrenys no l’hagin fet vostès. No tinc cap 
problema al reconèixer-ho: No ho he dit en cap moment, això ho està dient vostè.  
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Jo, el que li estic dient és que vostè va fer servir una frase que és: «Quan diem que no s'ha fet res, és que no 
s'ha fet res. Com deia, el 2018 es va posar damunt de la taula aquesta figura, durant aquests sis anys no s'ha 
fet absolutament res».  
Jo li torno preguntar, durant sis anys no s'ha fet absolutament res? Els bens afectats d'aquest procediment 
d'ocupació del terreny, qui els ha fet?  quin arquitecte els ha fet?  cal que li doni més detalls? és que... 
Per tant en tot cas... és que no vull entrar amb un debat, És igual, jo el que sí que vull que consti en acte és 
tot el que jo he dit avui, i revisaré la propera acta perquè així ho digui (que no poso cap dubte que ho dirà),  i 
ja està, perquè no cal entrar amb un debat estèril de coses que no posin  paraula amb la meva boca o coses 
que jo no he dit. Perquè ja li dic, no tinc cap problema per reconèixer-ho que finalment l'ocupació del vial 
d'accés l'han fet vostès, tant  debò l’haguessin pogut fer abans.  I hem estat batallant molta gent perquè això 
passi;  tècnicament molts treballadors d'aquest ajuntament,  l'anterior Secretari i molta gent. Els diferents 
arquitectes han fet procediment, i això és lo que el dia estic retraient, que vostè va dir que no era cert, que 
no havien fet res. Jo li estic dient que no digui això perquè no és veritat. No que ara vostè no hagi fet 
l'ocupació. Si, vostès l'han fet i ho celebrem. Perquè és un projecte que porta no sé quants anys en aquest 
municipi per fer-se. Però el que no hem de dir són mentides, no passa res, ho han fet vostès celebrem-ho.  I 
què?  
 
Però durant sis anys, ostres l'arquitecte va treballar molt eh! per fer tota aquests llistat de béns afectats. I 
després el procediment és el que és. I quan passen certs mesos, cert temps, els procediments fan que hagis 
de tornar a l'inici, si, com ens passa a tots, i els hi passarà a vostès en moltes coses... perquè l'administració 
és així, és garantista i quan els procediments avancen doncs et trobes amb un punt que algú ha d’aprovar 
alguna cosa, o t'esperes en algun pas, o algun et posa un recurs com per cert, ens han tornat entrar. 
Per tant és un procediment que és lent i tenim la mala sort, hem tingut la mala sort, que un ciutadà d’aquest 
municipi s'ha dedicat a posar a recursos a cada pas que es feia per fer aquesta ocupació directa. Ens hi hem 
trobat nosaltres i s'hi han trobat vostès. Jo l'únic que els hi reclamo és  que no diguin que no s'ha fet res 
durant sis anys sis plau, que hi ha hagut molta gent que ha pencat molt per això.  Gràcies.”  
 
Sr. Mauriz: 
“Si, i els recursos també s'han presentat, com bé diu, i s’han resolt. S'han resolt desestimar-los, i per tant 
avançant en aquesta ocupació directa, que com deia, aquesta ocupació directa era la part final i única 
pràcticament que li quedava l'Ajuntament de Sant Vicenç per complir.  
 
En tot cas quan dic que o quan vaig dir que no s'havia fet res, però si li sembla poc deixar caducar el conveni,  
si li sembla poc que el projecte s'hagi d'actualitzar,  si li sembla poc que el projecte es vagi deixar de finançar, 
doncs bueno no ho sé... potser  la meva visió i la meva, la nostra, deu ser ben diferent.   
 
La realitat és la que és i en tot cas tots els treballadors de la casa ara i abans treballen exhaustivament per 
tot, però el resultat en el vostre cas... el seu cas va ser aquest,  va ser que en els 4 anys no es va fer aquesta 
ocupació i ara hi ja Sant Vicenç de Castellet per fi disposa d'aquests terrenys, I ara ja està en  mans de la 
Generalitat de Catalunya que el que haurà de fer és aprovar de manera definitiva aquest projecte, licitar 
l’obra, adjudicar-la i començar-la. 
 
Per tant Sr. Palma,  jo també li diria que mesuri  les seves paraules perquè en principi i al començament eh... 
ens ha dit que dèiem mentides, i de mentides  no en diem cap.  
En tot cas té una visió de les coses totalment diferent a la que tenim nosaltres. Deixem-ho dir així perquè la 
realitat és la que és i no un altre, i la realitat si les actes i els actes administratius ho demostren s'ha fet 
aquesta manera. En tot cas crec que el prec queda suficientment contestat.” 
 
No havent més tems a tractar el Sr. Alcalde dóna la paraula a la Regidora de Gent Gran per tal que pugui 
explicar una qüestió important. 
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Sra. Eulàlia Sardà: 
“Gràcies Alcalde. 
Jo només volia fer referència, abans de tancar el Ple, que aquesta setmana entrant és la setmana de la Gent 
Gran:  del dia 30 de setembre al 6 d'octubre la celebrarem aquí a Sant Vicenç de Castellet. 
Sabem que el Dia Internacional de les Gent Gran és el dia 1 i per això doncs tindrà tota aquesta setmana que 
hem estat preparant amb el Consell de la Gent Gran, amb tot d'activitats preparades per tot aquest 
col·lectiu. 
 
Convidar-vos a tots, saber que les sortides estrelles seran l’excussió del dijous. El diumenge també farem el 
dinar de germanor amb tota la Gent Gran, i doncs us faig partícips a tots els que ens esteu escoltant a 
convidar-vos i a participar d'aquesta setmana doncs que l'hem preparat amb molta il·lusió i amb moltes 
ganes i molt participada amb tot el Consell de la Gent Gran, o sigui que moltíssimes gràcies tots i convidats 
tots a la Setmana  de la Gent Gran. 
Moltes gràcies.” 
 
 
I no havent-hi altres temes a tractar, la Presidència aixeca la reunió de tot el qual s’estén la present 
acta que signa la Il·lma. Alcalde juntament amb mi, el Secretari Acumulat , que certifico 
 
 
Vist i plau                     El Secretari Acumulat, 
L’Alcalde-President, 
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